
Dagsorden for bestyrelsesmøde i Biersted IF d. 31. maj 2023

Til stede: Martin Knudsen, Marie-Louise Jensen, Henrik Skøtt og Lea Trolle
Referent: Martin/Lea
Afbud: Malene Glerup

Opfølgning på seneste møde

Sommeraktivitetsuge og løbehjulsarr.
På bestyrelsesmødet 12. april skulle det besluttes, om de to arrangementer skal
gennemføres og udvalg nedsættes. Dette punkt blev udsat til dette møde.

Beslutning: ML og Lea ‘prikker’ til oplagte instruktører og arrangører og får lavet et møde
med det kommende team. HS søger tilskud.

Årets Bjessing
Hvem skriver en indstilling?

Beslutning: HS/LT

Punkter hvor der skal tages beslutninger

Brusere
I omklædningsrum 4 er en defekt bruser udskiftet med en ny, der har en behageligere stråle.

Skal alle brusere udskiftes? En udgift på ca. kr. 10.000

Beslutning: Vi prøver det nye brusehoved af, og vi prøver at afkalke de gamle først.

Samarbejdsaftale
Vi har modtaget et tilbud fra SD Aarhus vedr. klubdragter til BIF.

Klubdragten er accepteret af bestyrelsen og fremvist ved bl.a. årsmøderne i afdelingerne.

Skal vi acceptere aftalen ud fra de betingelser, der er beskrevet?

Beslutning: Vi skal finde ud af, hvad afdelingerne ønsker holdt ude af kontrakten. Evt. hvad
vi vil købe lokalt, så vi støtter dem der støtter os.

Der bliver lavet en opskrift på ‘hvordan man anskaffer sig nyt tøj til holdet’. Hvori der står,
hvad man skal gøre, hvilke forskellige løsninger der findes, og hvem man skal kontakte. Evt.
er der en ‘sponsoransvarlig’ fra bestyrelsen, som kan besvare spørgsmål og være
behjælpelig med, hvordan man får bestilt det helt rigtige tøj.

Bestyrelsen ønsker på længere sigt, at hele klubben spiller i samme tøjmærke og farve, for
at skabe et fællesskab i klubben på tværs af sportsgrene, køn og aldre.



17. juni - Bestyrelsens ‘strategi-dag’
Til bestyrelsens strategimøde lørdags den 17. juni i Brovst, blev vi enige om følgende
dagsorden:

- Blive klogere på hinandens roller og forventninger til klubben. Ønsker til hvad den
enkelte har lyst til at arbejde i dybden med.

- Forventninger til hinanden, hvem har hvilket ansvar i klubben? Både individuelt og
som fælles bestyrelse

- Gennemgå listen “Hvor er BIF i 2029”?
- Skal der vedtages et nyt fokuspunkt? Skal det være frivilligpolitik igen eller noget nyt?
- Lokaler i foreningen. Kan vi udnytte lokalerne i foreningen bedre? Eksempler på

aktiviteter: yoga, gymnastik, fædregruppe.
- Diskuter aktiviteter til Frivilligdag i efteråret.

Årshjulet
Nedenstående punkter fra årshjulet blev gennemgået:

Bestyrelsen
- Afløsere for rengøringspersonale

- Der skal findes afløsere for rengøring og opsyn i sommerferien.
- Vi vil arbejde på at lave en aftale med de unge ansatte i foreningen,

om at lave orden/rengøring 1 gang i ugen
- Udover dette uddeler vi i bestyrelsen opgaver om at lave opsyn 1

gang om ugen.
- I perioden uge 26-32 holder svanen sommerferie.

- Inviter til frivillighedsdag
- Vi har før inviteret frivillige til: klatring, fodboldgolf. porcelænsmaling
- Hvem?
- Hvad: ideer: bowling, lasergame, foredrag, koncert, sportsevent.
- hvornår? efter den planlagte frivilligfest
- En fysisk invitation til frivillige.

- Hvor er BIF i 2029?
- Til stormøde i 2019, blev der af deltagerne fremsat forventninger til, hvor BIF

er om 10 år. Bestyrelsen gennemgår listen to gange om året for at sikre sig,
at vi er på sporet.

- Vi snakker om det d. 17/6

Kassereren
- ingen punkter

FOKUSPUNKT

Nyt fokuspunkt for bestyrelsens arbejde aftales nærmere d. 17/6

BORDET RUNDT (punkter til orientering)



Boldens Arena
HS orienterede om status på projektet. Området bliver lavet, så det bliver så fleksibelt som
muligt, og så det kan bruges af store som små. Den nu, desværre nedlagte,
Erhvervsforening i Biersted, har doneret et stort beløb til projektet. Der bliver brugt lokale
håndværkere og frivillige kræfter.

Moseløbet
P4 Nordjylland kommer på besøg til Moseløbet og sender fra pladsen fra 15.00-18.00. Det
overordnede emne er demokrati, og de vil gerne snakke med forskellige mennesker
hernede.

Næste møde er lørdag den 17. juni kl. 9.00-13.00 i Brovst


